
Styre møte 06-08.09.2020 

Første møte som vi holder i teams 
 
Agenda: 
 

• Gjennomgang av forrige referat.  
• Byggeprosjektet: Framdrift og kostnader. Fremdriften og kostnadene er diskutert. Svein 

legger inn regningene mot budsjettet. 
• Kran – hva gjør vi med den? Simon har ansvaret for krana. Simon har kontakt person i 

KIS. Avvik og mangelapp godt gjennom, Simon kontakter Adam for maling av kran og boks 
over el.skap. 

• Sikkerhetsreglement iht kranløft, Paal og Simon setter seg ned og utformer dette. Ferdig til 
neste styremøte. 

• Kontroll på innkjøp vedr kost, best pris og riktig produkt. Vi kan skille mellom hvordan vi 
håndterer vanlig forbruks material og nye investeringer med løsningsforslag som styret kan 
informeres og involveres i. 

 
 


